

No. 35597. Multilateral

CONVENTION ON THE PROHIBITION OF THE USE, STOCKPILING, PRODUCTION AND TRANSFER OF ANTI-PERSONNEL MINES AND ON THEIR DESTRUCTION. OSLO, 18 SEPTEMBER 1997 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2056, I-35597.*]

TERRITORIAL APPLICATION TO THE CARIBBEAN PART OF THE NETHERLANDS (THE ISLANDS OF BONAIRE, SAINT-EUSTACHE AND SABA)

Netherlands (in respect of: Netherlands (in respect of the Caribbean part of the Netherlands (the Islands of Bonaire, Sint Eustatius and Saba)))

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 21 February 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 21 February 2014

N° 35597. Multilatéral

CONVENTION SUR L'INTERDICTION DE L'EMPLOI, DU STOCKAGE, DE LA PRODUCTION ET DU TRANSFERT DES MINES ANTIPERSONNEL ET SUR LEUR DESTRUCTION. OSLO, 18 SEPTEMBRE 1997 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2056, I-35597.*]

APPLICATION TERRITORIALE À LA PARTIE CARIBÉENNE DES PAYS-BAS (LES ÎLES DE BONAIRE, SAINT-EUSTACHE ET SABA)

Pays-Bas (à l'égard de : Pays-Bas (à l'égard de la Partie caribéenne des Pays-Bas (les Îles de Bonaire, Saint-Eustache et Saba)))

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 21 février 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 21 février 2014